



"Kualiti Ke Arah Kecemerlangan"

# MAJLIS HARI KUALITI KUTKM

12 SEPTEMBER 2006 (SELA.SA)  
Dewan Bistari, Ayer Keroh Melaka

**2006**



**Siti Rohaizah binti Mohd  
Pembantu Tadbir (Kesetiausahaan),  
Pejabat Perpustakaan**

Siti Rohaizah merupakan antara kumpulan staf yang menyertai KUTKM sejak awal lagi pada 2 Mei 2001. Sepanjang karier beliau sebagai Pembantu Tadbir (Kesetiausahaan) di Pejabat Perpustakaan, beliau amat diingati oleh penyetelnya kerana komitmen yang tinggi yang ditunjukkan terhadap tanggungjawab yang diberikan serta kecekapannya melaksanakan tugas. Tugas-tugas harian yang dilakukan adalah termasuk membantu menyebarkan jadual harian Ketua Jabatannya, memudahkan perhubungan pihak luar dengan Ketua Jabatan dan membantu Ketua Jabatan dalam tugas-tugas pentadbiran harian di Pejabat.

Siti Rohaizah banyak terlibat dalam menjayakan majlis-majlis rasmi Universiti terutama sebagai ahli Jawatankuasa Pelaksana. Antaranya ialah Majlis Konvokesyen Universiti, Majlis Bertukar Pusing Bersama Cemerlang KUTKM. Hari keluarga KUTKM dan lain-lain lagi.





**Zulkarnaen bin Mohaz  
Pembantu Perpustakaan,  
Pejabat Perpustakaan**

Zulkarnaen telah mengabdikan perkhidmatan kaunter di Pejabat Perpustakaan dengan menggunakan modul Sekulasi Sistem ILMU. Sentiasa berhadapan dengan karnah pelanggan memang mencabar namun demi komitmen beliau kepada perkhidmatan awam, beliau sentiasa bersedia menghadapnya. Antara tugas-tugas rutin beliau di Perpustakaan ialah menyusun buku dan majalah di rak yang sepatutnya serta melakukan bacaan rak. Tugas beliau juga ialah mengendalikn bahan-bahan berjid serta menyimpan agar bahan-bahan bacaan berada dalam keadaan baik. Beliau perlu menyimpan stok peralatan staf untuk keperluan Unit Sekulasi. Beliau turut diertanggungjawabkan untuk menyimpan dan menyimpan wang kutipan daripada kaunter Sekulasi ke Unit Pentadbiran.

Zulkarnaen turut menyumbang kegiatannya dalam bidang sukan di peringkat Universiti. Beliau merupakan salah seorang pemain pasukan sepak takraw Universiti cetera Kejuruteraan Sukan Antara Universiti Malaysia. Beliau turut mawakili jacobannya dalam beberapa bidang sukan yang diertandingkan dalam Kejuruteraan Sukan Antara Jabatan KUTKM.

**Kamariah binti Khemis  
Pembantu Perpustakaan,  
Pejabat Perpustakaan**

Kamariah memulakan perkhidmatan beliau di KUTKM pada 2 Jun 2003. Pada masa ini beliau bertugas di Unit Pengindeksan. Sebagai Pembantu Perpustakaan LHD berkenaan, tanggungjawab beliau meliputi menyemak rekod bibliografi pengkalan data atas talian dari sumber-sumber yang dikenal pasti untuk mendapatkan data berkenaan bagi indeks buku. DiPicozy catalopog mengunakan Perangka. Beliau perlu mengindeks dan memasukkan data buku DiPicozy catalopog dan rasidiah tempatan ke dalam modul pengindeksan pengkalan data LHM. Dalam melaksanakan tugas ini, beliau cobalah-cobahnya untuk menjalin maklumat. DiF tempa kesalahah. Beliau juga bertanggungjawab untuk mengindeks bahan audio visual yang meliputi teks bagi buku DiPicozy catalopog ke dalam pengkalan data LHM. Di samping itu, beliau turut bertugas di bilik percerakan mengikut jadual yang telah ditetapkan.

Di Pejabat Perpustakaan, Kamariah telah diantik sebagai Bendahari Kelab LISTAC iaitu Kelab Staf-staf Perpustakaan. Beliau juga sebenarnya berkebolehan dalam bidang sukan dan telah mewakili pejabatnya dalam sukan bola tampar dan bola jaring semasa Kejujenggan Sukan Antara Jabatan KUTKM.

